

外間聯繫 義工活動

EXTERNAL CONNECTION
VOLUNTEER ACTIVITIES

學習夏威夷舞

早前 25 名渣打銀行的義工於 7 月 28 日到毅信之家教導服務使用者學習夏威夷舞。義工們於活動前先進行夏威夷舞的訓練，到活動當天他們更落力地教導各服務使用者，氣氛樂也融融。活動後，服務使用者更希望日後可以繼續學習夏威夷舞。

Learning Hula

A group of 25 volunteers from Standard Chartered Bank visited Ngai Shun Home and taught our service users how to dance Hula on 28 July. The Volunteers had participated Hula training before giving lesson to our service users. They had shared a wonderful and memorable moment together. Our service users enjoyed the dancing lesson and wish to continuously learn Hula.



柏寧酒店自助餐

毅誠工場及健持之家十數名服務使用者與照顧者，喜獲柏寧酒店邀請，分別於 8 月 17 日及 9 月 10 日在柏寧宴會廳享用了一頓既美味且豐富的午膳，彼此同渡愉快時光。

Lunch Buffet at the Park Lane Hong Kong

The Park Lane Hong Kong invited dozens of Ngai Shing Workshop and Priscilla's Home's service users and their carers, to enjoy lunch buffet on 17 August and 10 September respectively at its dining room. All participants fully enjoyed their time together.



製作香薰驅蚊磚

JOYCE 時裝集團義工於 6 月 14 日到訪葵興職業發展中心，當日義工與服務使用者一同參與製作香薰驅蚊磚，過程中義工與服務使用者互相協助，充分體現共融精神。JOYCE 義工更於康姨小廚（康融社企餐廳）宴請一眾服務使用者享用午餐。義工與服務使用者在歡樂氣氛中，愉快地共渡半天，讓大家都留下了美好的回憶！

Making Mosquitoes Repelling Block

JOYCE Group volunteer team visited Kwai Hing Vocational Development Centre on 14 June. Volunteers made mosquitoes repelling blocks together with our service users. They showed

the spirit of social inclusion by helping each other. After making the mosquitoes repelling blocks, the volunteers invited our service users for lunch at Madam Hong's Restaurant. They shared a wonderful lunch and an enjoyable morning.

